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Helyben

Tisztelt Elnök Ur!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért nem kapnak nagyobb figyelmet afalúsi vendéglátóhelyek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A falusi szálláshelyek ` alapvető léte a régi, hagyományőrző paraszti családi ház és annak a

melléképületeiben való működés. A törvényt szigorúan értelmezve sok 'helyen csa k

szálláshely-szolgáltatásra van lehetőség. Számtalan vendéglátó szívesen használna, készítene

saját terméket, de a szabályzás miatt ez nem lehetséges vagy nagyon nehezen lenne képe s

megvalósítani . A családok a kertjükben található fűszereket, mezőgazdasági növényeket-saját

fogyasztásra használják fel, de sok más terméket a környékbeli gazdáktól is megtudná k

vásárolni, ha erre ösztönözve lennének . Sajnos a falusi vendéglátóhelyek az önkormányzattól ,

államtól semmilyen formában nem kapnak támogatást . Nincs adókedvezményük, sem anyagi ,

sem pénzbeli segítségük, bár néha Európai Uniós pályázatokon némi lehet őség akadhat .

Vendégeik száma folyamatosan csökken, míg régebben sok helyen,_ nyáron a maximáli s

kihasználtság volt a jellemz ő , mára már ez sem valósul meg, köszönhet ően az újabb

szabályozásnak, mint például az üdülési csekk felhasználásnak kiterjesztése (m a

vendéglőkben is el lehet őket költeni, az emberek így inkább oda mennek) .

Nagyszámú hazai falusi vendéglátónál érzékelhet ő a folyamatos jogi szabályok miatti a

kereslet és igény visszaesés .



A falusi turizmus hazai támogatása csökkenő tendenciát mutatott az elmúlt években . Nagyobb

fokú financiális támogatása, valamint a könnyebb és átláthatóbb jogi keretek megteremtése

elengedhetetlen, hiszen a falusi vendéglátóknak a nagyobb fürdőkkel, szállodákkal kel l

versenyezniük, ami anyagi helyzet és megfelel ő szaktudás nélkül nagyon nehéz . További

nehezítő tényező a nem kötelező érvényű minősítési rendszer is . Ennek hatalmas veszélye

lehet, hiszen a nem túl igényes vendéglátóhelyek a vendégekben rossz élményként élnek

tovább, így csökkenthetik a falusi vendéglátóhelyekbe érkezők körét .

A saját termékek előállítását, értékesítését könnyítve, a helyi gazdálkodókkal való szorosab b

együtt működést ösztönözve, financiális szponzorálással, remek lehetőség adódna a falusi

vendéglátóknak, hogy versenyképesebbek legyenek a külföldi tulajdonú szállodákka l

szemben, a családok megélhetését segítsék, a vidék népességmegtartó erejéhez

hozzájárulhassanak, a magyar vidék természeti és kulturális értékeinek meg őrzésében is részt

vehessenek .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy a jövőben várható-e a falusi turizmusra

vonatkozóan alaposabb és részletesebb fejlesztési koncepció kidolgozása, valamin t

jelentősebb pénzügyi támogatása?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . március 30.

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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